
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Záhorskej Vsi konaného dňa

25.05.2023 0 17,30hod v budove Obecnéhoúradu.

Prítomní poslanci OZ: Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.Klík Viktor, Korych

Jaroslav, Meňhart Igor, Meňhartová Zdenka — príchod 17,36hod.. Polák Peter.

Neprítomný1 poslanec: Nechala Stanislav — ospravedlnený

Starosta obce: JUDrŠimkovič Boris

Kontrolór obce: Ing.Sloboda Vladimír
Overovateľ zápisnice : Danihel Pavol

Zapisovateľ: Annušová Veronika

Program zasadnutia OZ - pôvodný:

Doplnený program zasadnutia OZ:

JBHUYUBUNE

Otvorenie zasadnutia OZ

Schvaľovanie programu+ overovateľ
Zrušenie zariadenia Jeseň života, p.o. k 30.06.2023

Schvaľovanie finančnej spoluúčasti — vozidlo
Diskusia
Záver

Otvore: zasadnutia OZ - starosta obce uvítal prítomných, prečítal program a žiada

poslancovOZ o schválenie programu. Poslanci OZ schvaľujú pôvodný zverejnený program pod

uznesením č. 59/2023 v počte Za: 7 poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol,

Mgr.klik Viktor, Korych Jaroslav, Meňhart Igor, Polák Peter),

neprítomní: 2 poslanci (p.Meňhartová, Nechala),
proti: O, zdržal sa: O poslancov.
Príchod p.Meňhartovejo 17,36 hod.

Pod uznesením č.60/2023 Obecnézastupiteľstvo obce Záhorská Ves súhlasí s doplnením
bodu programu o žiadosť p.Fedorovej - zníženie poplatku za vývoz komunálneho odpadu,
v počte Za8 poslancov(Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.Klik Viktor, Korych.

Jaroslav, Meňhart Igor, Meňhartová Zdenka, Polák Peter. Neprítomný:1 poslanec (p.Nechala)

Otvorenie zasadnutia OZ

Schvaľovanie programu + overovateľ
Zrušenie zariadenia Jeseň života, p.o. k 30.06.2023
Schvaľovanie finančnej spoluúčasti — vozidlo
Žiadosť p.Fedorovej o zníženie poplatku za vývoz komunálneho odpadu
Diskusia
Záver

Poslanci OZ schvaľujú pod uznesením č.61/2023 doplnený program zasadnutia OZ v počteZa: 8
poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.klik Viktor, Korych Jaroslav, Meňhart Igor,

Meňhartová Zdenka, Polák Peter). ETS
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Neprítomný: 1 poslanec (Nechala Stanislav)

2.Pod uznesením č. 62/2023 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje overovateľa
zápisnice:
poslanca Danihela Pavla, v počte Za: poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Mgr.Klik Viktor,
Korych Jaroslav, Meňhart Igor, Meňhartová Zdenka, Polák Peter),
Zdržal sa: 1 poslanec Danihel Pavol, Neprítomný: 1 poslanec (Nechala Stanislav)

3: Pod uznesením č. 63/2023 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje zrušenie.
príspevkovej organizácie Jeseň života „p.o. IČO: 30857007,so sídlom 900 65 Záhorská Ves,ulicaHlavná 129/550 ku dňu: 30.06.2023.

Hlasovanie:
Za: 8 poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.Klik Viktor, Korych Jaroslav,Meňhart Igor, Meňhartová Zdenka, Polák Peter)
Proti: O poslancov
Zdržal sa: O poslancov
Neprítomný: 1 poslanec (Nechala Stanislav)

3. Pod uznesením č.64/2023 Obecné zastupiteľstvo obce Záhorská Ves schvaľuje zabezpečenie
finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu CAO8 — rozšírenie kapacity triedeného zberukomunálneho odpadu v obci Záhorská Ves, schválenéhov rámci OPKZP-PO1-5C111-2021-72-72. Výzvy
na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku zamerané na triedenýzber komunálnych odpadov, vo výške rozdielu - celkových oprávnených výdavkov projektu vo výške94.738,16 EUR, poskytnutého NFP vo výške 90.001,25 EUR, spolufinancovanie projektu zo strany obce
5%, t.j.4.736,91 EUR.

Hlasovanie: Za: 8 poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.lik Viktor, Korych
Jaroslav, Meňhart Igor, Polák Peter).
Neprítomný:1 poslanec (NechalaStanislav).
MgrTrstenská oboznamuje prítomných o projekte za vozidlo s odvozom BRKA Zn. Piaggio NP 6
sklápač, ktoré by malo byť umiestnené na zbernom dvore. Vozidlo má 7mlkontajner, je nutné maťvodičské oprávnenie „C“. Nevie, či kontajner bude u nás plne využitý, komisia ŽP bude zasadať
29.05.2023, kde budú dohodnuté podmienkys Ing.Hurajom. Viac informácií poskytne po zasadnutíkomisie.

Starosta obce informuje o stretnutí starostov obcí ohľadom postreku komárov. Rieka Morava sa 2x do
roka vyliala, čo znamená, že komáresa liahnu vo veľkom. Postrek by sa mal aplikovať po celom Záhorí.
Biologické postreky, ktoré by sa mali aplikovať, už nie sú. Každá obecsa prihlásila na realizáciu
postrekov, aplikovať by sa mali 2x po sebe, druhý postrek po 14 dňoch. Postrek Cipernetrín vychádzaokolo 2.000,- EUR. BSK problém rozmnoženia komárov neriešia.
Poslankyňa p.Meňhartová pripomienkuje, že nie je za postrek komárov, je v poriadku,že sa
starostovia stretli a riešili problém rozmnoženia komárov.Pri mime Inej situácii rozmnoženia
komárov musí byť potvrdená ako kalamitná, aby prebehla realizácia postrekov.
Poslanec p.Meňhart upozorňuje, že keď bude prebiehať realizácia pozemného postreku komárov, jenutné sledovaťaísť s tou firmou, ktorá bude aplikovať postrek a ukázať najviac postihnuté miesta s3 upozorňuje, že nie každý si želá postrek v okolí svojho obydlia. Z
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5. Žiadosť p. Fedorovej o zníženie poplatku za vývoz komunálneho odpaduo 10% poslancipdsúhlasujú uznesenieč.65/2023 v počteZa: 8 poslancov (Balážová Lenka, DnihelErík, Danihel Pavol,Mgr.Klik Viktor, Korych Jaroslav, Meňhart Igor, Meňhartová Zdenka, Polák Peter),1 poslanecneprítomný: (Nechala Stanislav)

Na základe diskusie o postreku komárov vzniká uznesenie č.66/2023 — Obecné zastupiteľstvo obceZáhorská Ves odporúča starostovi obce riadiť sa pri objednávaní chemického postreku intravilánuobce proti komárom výsledkom terénneho prieskumu a stanoviska biológa RNDr-Nasira Jaliliho,CSc.Predpokladaná hodnota opakovaného pozemného postreku je 2x po 2.000,-EUR s DPH. Poslanci OZhlasujú v počte Za: 7 poslancov (Balážová Lenka, Danihel Erik, Danihel Pavol, Mgr.klik Viktor, KorychJaroslav, Meňhart Igor, Polák Peter), Zdržal sa: 1 poslankyňa (Meňhartová Zdenka) a 1 neprítonýposlanec (Nechala Stanislav).

6.Diskusia:

Poslankyňa p.Meňhartovávidí problém s charakteristikou rodinného domu so súpisným č.39 vo.vlastníctve obce v priestoroch, kde bolo umiestnené mäsiarstvo. Obec to vedie ako. nebytové
priestory a na [V je zapísaný rodinný dom. Pán Jurík konzultoval spôsob využitia stavby rod.domu č.39s Ing.Firčovou, stavebný úrad, ktorá sa odvoláva na pasportizáciu obce. Hovorí, žeje to začarovanýkruh. MgrJurík chcelv týchto priestoroch založiť komunitné centrum, žiadal príspevok na zriadeniecentra z Ministerstva práce a rodiny, ale problém vznikol v účele využitia stavby. Je nutné zmeniťspôsob využitia stavby. Starosta obce odpovedá,že na základe nájomnej zimluvysikaždý nájomca,ktorý využíval priestory, zrealizoval sám podnikateľský zámer a povolenia.
Občianka p.Límová sa pýta na víziu budovy Jesene života, Starosta obce informuje, že boli rokovanias BSK, zúčastnil sa aj podstarosta p.Danihel Pavol. Chceli budovuza 1,-EUR.. Starosta obce vyjadrujenázor, že čas ukáže, ako sa budova využije. Mgg.Klik pripomienkuje,že zrušenie zariadenia je šetrenie.financií obce.

Občianka p.Miškerníková má pripravené 3 pripomienky.
x prečo sa konajú zasadnutia OZ v budove OcÚa nie v Centre voľného času (KD),
- chýba uverejnený plán zasadnutí OZ ná web stránke obce,
z prečo sa nekonalo stretnutie s občanmi, kde by bolo vysvetlený pravý dôvod zrušenia preukazov nabezplatný prejazd kompou
Starosta odpovedá, že v termíne minulého zasadnutia OZ prebiehali v CVČ. stavebné úpravy, jenutnosť ozvučenia, nakoľko sú to veľké priestory a prebiehajú tam akcie. Plán zasadnutí OZ nie jeschválený, termíny zasadnutí sa menia. Starosta obce zdôraznil, že všetky zasadnutia OZ sú verejné: môžu prísť všetci občania. A k preukazom na bezplatný prejazd kompou sa bude zasadať, určitebudú všetci oboznámení s výsledkom rozhodnutia poslancov OZ, Prebieha prešetrenie za pracovníkovkompy a prehodnocovanie finančnej situácie. PMiškerníková pripomienkuje, že termín preukazov sablíži a je najvyšší čas oboznámiť občanov o výsledku rozhodnutia
Občianka p.Guthová sa pýta na autobusovú zastávku pri ihrisku, starosta obce odpovedá, že je nutnýprojekt podľa čísl triedy cesty. Bol oslovený Ing.Kopček k vyhotoveniu cenovej ponuky dopravnéhovodorovného značenia, do zákazky boli pridané priechody pre chodcov pri pošte a pomníku padlých.Finančná komisia a obecné zastupiteľstvo musí schváliť na to finančné prostriedky.



7. Ukončenie zasadnutia OZ - starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ a o 19,00hodineukončil zasadnutie.

Zapísala: Annušová Veronika

Overovateľ: Danihel Pavol

V Záhorskej Vsi, dňa 25.05.2023,


